NOAA Protects U.S. Waters From Illegal, Unreported and Unregulated Fishing
Spanish-flagged vessel charged with 67 counts of fishing without a U.S. permit

A Spanish-flagged fishing vessel faces a possible $7.4 million civil penalty for 67 counts of fishing in U.S. waters without a U.S. permit, according to NOAA’s Office of General Counsel for Enforcement and Litigation in the Pacific Islands region. The penalty would be the highest ever assessed by NOAA.

NOAA issued the Notice of Violation and Assessment, known as a NOVA, on June 2, to Spanish company Albacora S. A., owner of the Albacora Uno. It charges the purse seine vessel with fishing inside the U.S. Exclusive Economic Zone (EEZ) in the western and central Pacific Ocean over two years.

The case resulted from an investigation by agents with NOAA’s Office of Law Enforcement (OLE), who boarded the vessel when it docked in the U.S. port of Pago Pago, American Samoa, in March 2010, and found records documenting the Albacora Uno’s activities in U.S. waters.

The Magnuson-Stevens Fishery Conservation and Management Act prohibits foreign-flagged vessels from catching, taking or harvesting fish, or supporting those actions, in U.S. waters without a U.S. permit, which the Albacora Uno did not have.

The NOVA charges that the Albacora Uno deployed 67 fish aggregating advices inside the 200-mile EEZ around Howland/Baker Islands and Jarvis Island between November 2007 and October 2009.

A fish aggregating device attracts fish by giving fish shelter or shade at the water’s surface or underwater. Since these devices are so successful, vessels now attach buoys with Global Positioning systems units to them so that they can leave them adrift longer, amassing fish, and then relocate. Vessels set their nets on or near the devices to capture the fish they attract.

Albacora S.A. has 30 days from the receipt of the NOVA to respond by paying the penalty, seeking to have the assessment modified, or requesting a hearing before an administrative law judge to deny or contest all or any part of the charges and the penalties assessed.

Any penalty collected will go into the Western Pacific Sustainable Fisheries Fund, which is used primarily for marine conservation plans in the Pacific by the Western Pacific Fishery Management Council.

The mission of NOAA OLE is to ensure compliance with the laws and regulations enacted to conserve and protect our nation’s marine resources. To report a suspected violation, contact NOAA OLE’s national hotline at 1-800-853-1964.

NOAA’s mission is to understand and predict changes in the Earth’s environment, from the depths of the ocean to the surface of the sun, and to conserve and manage our coastal and marine resources. Visit us at http://www.noaa.gov or on Facebook at 
http://www.facebook.com/usnoaagov.

美國國家海洋暨大氣局(NOAA)取締在美國海域進行任何未通報及不合法的捕魚作業

查獲一艘西班牙籍的船隻在美國海域進行67次未經美國允許的捕魚作業

根據美國國家海洋暨大氣局(NOAA)太平洋總法律顧問的訴訟執行部門的資料顯示，目前有發現一艘西班牙籍的漁船在美國海域進行67次未合法的捕魚作業需罰緩約740萬美元，此罰緩為美國國家海洋暨大氣局(NOAA)有史以來最高的預估罰款。
美國國家海洋暨大氣局(NOAA)已在六月二號對該船(Albacora Uno)及其公司(西班牙籍公司 Albacora S.A.)告知NOAA將會評估該船及其公司侵犯美國海域嚴重性的評估(NOVA)。該船所犯下的未合法行主要為在美國的專屬海域內進行未經核准的捕魚作業逾兩年。
此案例由美國國家海洋暨大氣局(NOAA)的授權執法代理商於該船在2010年3月時停泊於美國薩摩亞港口帕果帕果時登上該船(Albacora Uno)，並查獲文件記錄該船在美國海域的捕撈作業。
Magnuson-Stevens漁業養護管理法禁止外國籍船隻在美國海域未經國家許可進行捕撈及收取漁獲，而該船(Albacora Uno)並未遵守此管理法。
NOVA條例的罰緩包含該船(Albacora Uno)在2007年11月至2009年10月在美國專屬經濟海域(EEZ)的Howland/Baker島及Jarvis島周圍部署了67個集魚器的行徑。

集魚器的原理為製造水面或水下的陰影棲息讓魚類棲息，且此類的集魚器效果顯著，因此船隻會將衛星浮標與集魚器綁好讓該設備可以在海上漂流更久，以達到更好的效果，並可重複使用，船隻會將網子圍在該設備上或該設備的周圍好捕撈集魚器所吸引到的魚群。
Albacora S.A.在收到NOVA條例評估確定罰款金額後的罰款單，該公司需在30天內決定是要繳清罰款金額，申請重新評估罰款金額或是拒絕所有或部分的罰款並向美國國家海洋暨大氣局(NOAA)申請舉行聽證會，重新評估此事件的法律責任。
所有繳清的罰款金額將會全數捐至西太平洋漁業保護基金會，此捐款主要用於西太平洋管理協會所推廣的海洋保護計畫。
美國國家海洋暨大氣局(NOAA) OLE的使命是要確保法律的效益及法規所制定的保護責任及保護美國的海洋資源。如要取締可疑及非法的行為，請打美國國家海洋暨大氣局(NOAA) OLE的1-800-853-1964熱線。
美國國家海洋暨大氣局(NOAA)的使命是要了解並預測地球環境的變化，從海洋深處至太陽表面，並保護與管理沿海和海洋資源。如需任何資料可上http://www.noaa.gov網站或上http://www.facebook.com/usnoaagov face book做進一步的了解。

